
PROTOKÓŁ Nr  5/16 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 6 maja 2016 roku 

 

 

 6 maja 2016 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Andrzej Jurgielewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny Pan Jan Dariusz Rudziewicz  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 1).                 

 

1. Pan Sławomir Przekop   – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

2. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecna Pani Teresa Kuźma   

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 2).  

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu wziął udział radny Pan Ignacy Szeraszewicz. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy   

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10 

i 

powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wiżajny o zatwierdzenie taryf  

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 



2 

 

oraz zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf  

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie 

gminy Wiżajny. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Wiżajny będących w użytkowaniu wieczystym. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XIII/82/16 

Rady Gminy Wiżajny z dnia 14 marca 2016 roku. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

gruntów w obrębie Bolcie gm. Wiżajny. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

darowizny nieruchomości położonych w obrębie Wiżajny, gm. Wiżajny.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiżajnach. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 

13. Zapoznanie się z oceną zasobów pomocy społecznej. 

14. Sprawy bieżące. 

15. Wolne wnioski.  

16. Zakończenie posiedzenia. 

  

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3  
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej głosowało 3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 5 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

  Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Wiżajny o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie gminy Wiżajny. Następnie odczytał wniosek  

(załącznik nr 5) 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zaproponował 

podwyżkę ceny wody oraz ścieków o 0,10 zł. Wyjaśnił, że Gmina dopłaca do wydobycia 

wody ok. 24 tys. zł, a do odprowadzania ścieków ok. 90 tys. zł więc podwyżka jest 

symboliczna. Dodał, że jeżeli uda się pozyskać środki na modernizację oczyszczalni ścieków, 

to koszty spadną i może się zrównoważą. Stwierdził, że na dofinansowanie takiej inwestycji 

będzie konkurs i niewiadomo, czy nasz wniosek przejdzie, ale zawsze są jakieś szanse.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy przy tym wniosku nie można 

zrealizować również przydomowych oczyszczalni ścieków.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie bo to jest zupełnie 

odrębny temat. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że w kosztach za wodę i ścieki 

jest wliczony również podatek, który Gmina płaci sama sobie. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał ile tego jest za oczyszczalnie ścieków. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że ok. 40 tys. zł. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski zapytał, czy w innych Gminach koszty za ścieki się 

bilansują. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że rzadkością jest,  

aby Gmina sama prowadziła odprowadzenie ścieków i wodociągi. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jak za wodę odpowiadała firma 

Optima, to ceny były dużo wyższe i znaczna część tej kwoty szła na wynagrodzenie zarządu. 

Dodał, że po to chyba Gmina przejęła wodę, żeby ceny były w miarę realne, ale Gmina nie 

może również do tego dopłacać. Stwierdził, że on by podniósł cenę wody do takiego stopnia, 

aby to się bilansowało. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski powiedział, że to byłby za duży skok ceny wody. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jeżeli nie będziemy 

brali pod uwagę podatku, to woda się bilansuje. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski powiedział, że jego zdaniem podwyżka może być  

o 0,10 zł, ale nie więcej. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Wójta Gminy i podwyższeniem opłaty  

za wodę i ścieki o 0,10 zł. Za  propozycją Wójta Gminy oddano10 głosów,  

przeciw oddano 1 głos, jedna osoba wstrzymała się od głosu. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 10 głosów, przeciw oddano 1 głos, jedna 

osoba wstrzymała się od głosu.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 6). 

 

 

Do p-ktu 5 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości stanowiących własność Gminy Wiżajny będących w użytkowaniu 

wieczystym. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest 7 podmiotów, 

które mają użytkowanie wieczyste. Dodał, że dokonał nowej wyceny żeby ustalić opłatę 

bardziej realną do dzisiejszych warunków i w związku z tym, niektórym z tych osób dość 

mocno wzrosła roczna opłata. Stwierdził, że po tym fakcie 5 podmiotów zadeklarowało chęć 

przekształcenia użytkowania wieczystego w prawo własności. Wyjaśnił, że musiał w związku 
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z tym zrobić jeszcze jedną wycenę, po której 5 osób potwierdziło chęć wykupu prawa 

własności. Wójt dodał, że w tym przypadku Rada Gminy nie może udzielić tym osobom 

bonifikaty. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 7). 

 

 

Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XIII/82/16 Rady Gminy 

Wiżajny z dnia 14 marca 2016 roku. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o budynek  

po byłej zlewni mleka w miejscowości Leszkiemie. Dodał, że chce go rozebrać, bo grozi 

zawaleniem i zagraża życiu m.in. dla dzieci, które czekają ta na autobus szkolny. Wyjaśnił,  

że m.in. dlatego wystąpił do Starostwa Powiatowego o zgodę na rozbiórkę.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że podjęta uchwała mówi  

o nieruchomości zabudowanej, a w przypadku rozebrania tego budynku nie będzie można 

sprzedać tej nieruchomości i trzeba zmienić uchwałę.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, kto zgłosił ten budynek jako zagrażający 

życiu. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on to zgłosił. Dodał,  

że sprawa tego obiektu jest bardziej zagmatwana.   

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski powiedział, że Pan Wasilewski ma udziału  

w tym budynku i jeżeli zostanie rozebrany, to będzie trzeba mu te udziału zwrócić. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, dże na tą chwilę, deklarował, 

że nie będzie chciał żadnego zwrotu. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on nie widzi problemu, żeby sprzedać 

to z budynkiem i nowy właściciel jak będzie chciał, to sobie ten budynek zlikwiduje.  

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że podobna sprawa była  

z Państwem Bajer, gdzie Gmina sprzedała budynek po byłej mleczarni, a później musiała 

zwracać udziały.  

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że Pan Wasilewski ma zrzec się 

udziałów i wszelkich roszczeń wobec Gminy na piśmie. 

 Członkowie Komisji zobowiązali Wójta do wyegzekwowania od Pana Wasilewskiego 

pisemnego zrzeczenia się wszelkich roszczeń w stosunku do Gminy w związku z rozebraniem 

tego budynku. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że załatwi tą sprawę  

i takie pismo będzie napisane. Dodał, że należy też brać pod uwagę fakt, że wcześniej  

ta ziemia została dla Państwa Wasilewskich zabrana.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu.  

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 8). 
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Do p-ktu 7 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o działki  

po tzw. ogrodach kowalskich. Dodał, że te działki zostały podzielone i w Rogożajnach 

Wielkich wydzielono wjazd dla Pana Waraksy oraz zrobiono również dojazd do jeziora,  

bo takiego tam nie było. Wyjaśnił, że po tych podziałach, pozostała część nieruchomości 

będzie wystawiona do przetargu. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu.  

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

Do p-ktu 8 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi tu o działkę  

w miejscowości Bolcie, która również została podzielona w związku z regulowaniem stanu 

dróg w tej miejscowości i w miejscowości Leszkiemie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu.  

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 10). 

 

Do p-ktu 9 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów w obrębie 

Bolcie gm. Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o zamianę 

gruntów z Panią Komar, która przekazała nam część swojej nieruchomości pod drogi. 

Wyjaśnił, że zamiana będzie polegała na przekazaniu przez Panią Komar gminie działki  

o powierzchni 1783 m
2
 i przekazaniu przez Gminę dla Pani Komar takiej samej powierzchni. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że Pan Sucajtys przekazał Gminie aż 0,74 ha ziemi pod drogi,  

a w zamian za to Gmina oddało mu 0,22 ha oraz uregulowaliśmy mu sprawy geodezyjne 

związane z drogą biegnącą m.in. przez jego podwórko na koszt gminy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu.  

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 11). 
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Do p-ktu 10 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej darowizny 

nieruchomości położonych w obrębie Wiżajny, gm. Wiżajny.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o parking przy 

blokach w Wiżajnach. Wyjaśnił, że  Zarząd Dróg zwrócił się o zmianę określenia parking,  

na plac manewrowy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu.  

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 12). 

 

 

Do p-ktu 11 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wiżajnach. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że jest coraz więcej zadań 

nakładanych na Ośrodek Pomocy Społecznej i m.in. do tego statutu zostały dopisane zadania 

z tzw. programu 500+. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu.  

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 13). 

 

 

Do p-ktu 12 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że obcięto nam subwencję 

oświatową o 86 tys. zł.  

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła proponowane zmiany w budżecie 

gminy: 

Dokonano zmniejszenia planu dochodów budżetu ogółem - 118 181,- zł oraz zwiększenia 

planu dochodów w wysokości - 60 540,- zł z tego: 

1. Po weryfikacji wymiaru podatków opłat lokalnych na 2016 rok dokonano zwiększenia 

planu dochodów z tytułu podatków i opłat lokalnych oraz odsetek od nieterminowych wpłat 

na kwotę - 55 926,- zł jednocześnie zmniejszając plan w/w podatków  i opłat o kwotę - 

31 321,- zł. 

2. Zwiększono dochody odsetek od nieterminowych wpłat za dostarczanie wody  

i odprowadzanie ścieków, wywóz odpadów komunalnych - 2 085,- zł. 

3. Zwiększono dochody z tytułu wpływów z podatku dochodowego od osób fizycznych - 

2 529,- zł. 
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4. Zmniejszono dochody o kwotę - 86 860,- zł na podstawie pisma Ministerstwa Finansów  

w sprawie zmniejszenia części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu 

terytorialnego.   

Dokonano zmniejszenia planu wydatków budżetu ogółem - 101 582,- zł oraz zwiększenia 

planu wydatków w wysokości - 43 941,- zł z tego: 

1. W wyniku zmniejszenia części oświatowej subwencji ogólnej dla jst dokonano 

zmniejszenia planu  wydatków w następujących rozdziałach: 

    - Dostarczanie wody - 2 000,- zł, 

    - Urzędy gmin i promocja jst - 7 000,- zł, 

    - Ochotnicze straże pożarne - 3 000,- zł, 

    - Szkoły podstawowe  - 2 000,- zł, 

    - Wychowanie przedszkolne - 65 760,- zł, 

    - Gimnazja - 5 000,- zł, 

    - Gospodarka komunalna – pozostała działalność - 2 000,- zł. 

2. Zwiększono plan wydatków z tytułu podatku od nieruchomości na ogólną kwotę -  

17 246,- zł oraz zmniejszono o kwotę - 355,- zł. 

3. Zmniejszono wydatki w rozdziale gospodarka ściekowa i ochrona wód  oraz utrzymanie 

zieleni w kwocie - 3 027,- zł. 

4. Zwiększono plan wydatków w dziale przeciwdziałanie alkoholizmowi o niewykorzystane 

środki w 2015 roku w wysokości - 2 595,- zł. 

5. Zwiększono plan wydatków w zakresie gospodarka odpadami o kwotę niewykorzystanych 

środków w 2015 roku w wysokości - 12 660,- zł. 

6. Przeniesiono plan wydatków pomiędzy paragrafami w rozdziale drogi gminne w kwocie -  

1 440,- zł na wypłatę delegacji służbowej pracownikowi za nadzór nad pracami remontowymi 

na drogach gminnych. 

7. Zmniejszono plan wydatków w rozdziale dowożenie uczniów w wysokości - 10 000,- zł  

z przeznaczeniem na wydatki związane z ochroną zdrowia. 

Skarbnik dodała, że coraz trudniej jest zmieniać dochody i wydatki w taki sposób,  

aby wszystko się w prawidłowy sposób domykało. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionych propozycji 

zmian oraz projektu uchwały w tej sprawie. Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 

12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 14). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ma do zaakceptowania 

2 arkusze organizacyjne dla szkół i musi porozmawiać z radnymi na ten temat. Dodał,  

że będzie trzeba podjąć jakieś ruchy z tym związane np. rezygnacja z jakiś dodatkowych 

zajęć, czy z logopedy.  Powiedział, że proponuje ograniczyć również wyjazdy autobusów 

szkolnych do Suwałk, Ełku, czy Augustowa.  

Wójt Gminy powiedział, że będzie również rezygnował powoli z opiekunów w autobusach. 

Stwierdził, że w przyszłym roku w Gimnazjum ma być jedynie 67 uczniów. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jest proste rozwiązanie. Wyjaśnił,  

że należy zachęcić rodziców z innych miejscowości, np. Żytkiejm do tego, aby przepisali 

swoje dzieci do naszych szkół. Stwierdził, że nie należy od razu ograniczać liczby wyjazdów,  

czy zajęć dodatkowych. Dodał, że właśnie tymi zajęciami można zachęcić rodziców do tego, 

aby ich dzieci chodziły do naszych szkół.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie robimy zespołu 

szkół więc będzie bardzo ciężko, aby wypełnić pensum w Gimnazjum. 
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 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, co konkretnie przyniesie zrobienie zespołu 

szkół, bo jego zdanie nic to nie da. Dodał, że chce usłyszeć jakieś szczegóły, a nie jedynie 

słowa, że utworzenie zespołu przyniesie oszczędności. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że na szkoleniach Regionalna 

Izba Obrachunkowa nie zaleca tworzenia zespołów szkół, bo to podobno nic nie daje. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest problem  

z arkuszem w Gimnazjum i nie będzie też podziału klas I na takich zajęciach jak informatyka 

i wychowanie fizyczne. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że trzeba rozmawiać z rodzicami dzieci  

z Żytkiejm oraz z władzami tej gminy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że prosi o pomoc  

w rozwiązaniu tego problemu. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że rozmawiamy o Gimnazjum,  

a tak naprawdę to nie wiemy, czy Ministerstwo nie zniesie Gimnazjum. Dodał,  

że jeżeli szukamy oszczędności, to Panie Dyrektorki powinny usiąść i lepiej dopasować grafik 

zajęć, tak aby nie było dodatkowych kursów. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli brakuje 

pieniędzy i radni nie chcą oszczędzać na dodatkowych zajęciach, to on proponuje nie robić 

festynu i dożynek i wtedy będą oszczędności. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że w Żytkiejmach mieli problem  

z dowożeniem dzieci więc trzeba dowiedzieć się, czy to rozwiązano, czy może jest szansa  

na przyciągnięcie tych dzieci. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jego zdaniem, należy najpierw 

odpowiednio ustalić zajęcia świetlicowe i dowożenie, tak aby było mniej kursów. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że arkusz jest w jego 

gestii i to on go akceptuje i nie da się namówić na zrobienie podziału klas w Gimnazjum. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że przed chwilą  

Pan Wójt prosił o pomoc, a teraz mówi, że to leży w jego gestii więc o co chodzi.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli będzie temat 

układania dojazdów do szkół to on zaprosi radnych i razem z dyrektorami szkół będzie trzeba 

coś wymyśleć.   

  

 

Do p-ktu 13 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zapoznanie 

się z oceną zasobów pomocy społecznej. 

Członkowie Komisji zapoznali się z Oceną zasobów pomocy społecznej i nie wnieśli żadnych 

zastrzeżeń. Ocena zasób w załączeniu (załącznik nr 15).  

 

 

 

Do p-ktu 14 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest jeszcze temat 

transportu publicznego, gdyż w Urzędzie Marszałkowskim podjęto decyzję o ograniczeniu 

kursowania PKS w związku z małą liczbą ludzi, którzy nimi jeżdżą.  Dodał, że pojawiają się 

też głosy, że gmina będzie musiała dopłacać do kursów.  
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 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedział, że zmiana przepisów wchodzi 

w życie od 2017 r. i jednostka samorządu terytorialnego powinna dysponować publicznym 

transportem i jeżeli tego nie będzie, to uczniowie nie będą mieli ulg w biletach miesięcznych. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zmierza w kierunku 

rozwiązania umowy z CORDIS-em. Dodał, że wszystko idzie w dobrym kierunku,  

ale po rozwiązaniu umowy może powstać luka. Stwierdził, że poszukuje wariantu awaryjnego 

i pewne sprawy już powoli się klarują. Dodał, że więcej powie na najbliższej sesji. 

 

 

Do p-ktu 15 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

Wniosków nie zgłoszono 

 

 

Do p-ktu 16 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  11
35

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

1.Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

         /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

 

 

2. Zastępca przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów 

 

                           /-/ Sławomir Przekop 

 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

           /-/ Andrzej Łanczkowski 
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